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HOSPIC CITADELANAŠA BUDÚCNOSŤ

Ako všetci vieme, dosiahnutím 18 
veku života sme získali právo voliť. 
No sme rovnakí ako všetci voliči 
všetkých vekových kategórii? Mys-
lím, že úroveň myslenia 18 ročného 
študenta resp. mladého človeka a 
starších ľudí je na úplne inej úrovni. 
Tí starší voliči majú veľa skúseností, 
zažili už pár volieb, väčšina sleduje 
televíziu, čítajú noviny a majú o sve-
te vraj prehľad. A títo ľudia tvrdia o 
mladých, že nemáme prehlaď v poli-
tike. Určite je zopár takých, ktorí vše-
obecný prehľad nemajú, nenaštudu-
jú si a nepreskúmajú si dostatočne 
kandidátov a politické strany. Ale sú 
aj takí, ktorých zaujíma problematika 
vo svete a nie je im ľahostajná bu-
dúcnosť Slovenska. V súvislosti s ne-
dávnymi prezidentskými voľbami 
všetci učitelia, ktorí strávili chvíľu 
v našej triede, pravdepodobne 
zistili, že nám to nie je až také 
„ukradnuté“, ako sa zdá. Na každej 
hodine sme sa vypytovali, koho 
budú voliť a prečo. Hoci to nie je 
téma vhodná do školy, stále sa 
tieto veci rozoberali a každý z nás 
presadzoval svoj názor. Volím toho, 
ja volím ju a tak ďalej. Učili sme sa, 
že naše myslenie je evolučné a stále 
chceme napredovať, tak myslíme 
aj na napredovanie našej krajiny, v 
ktorej žijeme. Nie všetci volíme len 
tak, alebo ako väčšina nevolíme a 
hneď po maturite zbalíme kufre a 
utekáme za hranice. Niektorí tvrdia, 
že Slovensko je krajina podvodov a 
volíme si len to menšie zlo. Možno 
je to pravda, ale vieme, že voliť treba. 
Každý hlas sa predsa ráta a my ne-
myslíme ešte na to, ktorý politik nám 

zvýši dôchodok. 
Myslíme ešte 
na našu krajinu. 
Vraj sme hlúpi 
a neskúsení, ale 
chceme štát, 
ktorý sa nám 
bude páčiť a vo-
líme ľudí, ktorí 
sa nám páčia 
a zdieľame ich 
názory. Hlúpi 
sú tí, ktorí voliť 
nejdú a vedia sa 
len sťažovať. Máme nádej na zmenu 
a nechceme len nadávať na všetko 
a všetkých. Preto sme volili a aj voliť 
budeme a nechceme sa len nečinne 
prizerať. Neveríme sľubom, ktoré 
sú na bilboardoch, televízii, veríme 
faktom a tomu, čo zvolení urobili za 
tie roky po voľbách. Pred voľbami 
len vtĺkajú sľuby ľuďom, ktorí ich 

slepo nasledujú. Smutné je aj to, 
ako peniaze hýbu svetom. Politika je 
súčasťou spoločnosti a je smutné, že 
počúvame len slová, ako sú vražda, 
mafia a daňové podvody. Vlastne už 
nemáme ani komu veriť. Ľudia vra-
via, že v dnešnej dobe sa nedá veriť 
nikomu. Ale nádej ostáva a naša 
krajina už napreduje. Mali by sme 
sa vyhýbať extrémistom  a je dosť 
dôležité, aby sme volili a hlavne, 
aby sme volili s naším rozumom, s 
hlavou plnou nádeje a viery v lepšiu 
budúcnosť . Voliť by mal ísť každý a 

ľudia, ktorí sú si istí, že ostanú žiť v 
zahraničí, nech nezabúdajú na to, že 
na Slovensku žijú ich blízki, ktorí im 
určite nie sú ľahostajní a tiež nech 
nezabudnú na to,  že Slovensko je 
ich rodnou krajinou, ktorá im určite 
ostala v srdci . Nikomu by nemala 
byť budúcnosť našej krajiny ľaho-
stajná a ak má človek v ruke niečo 
tak dôležité ako hlas, mali by sme 

to využiť všetci, každý hlas sa 
ráta a každý je rovnako dôležitý, 
preto by sme mali voliť všetci a s 
radosťou, prispievame tým k roz-
voju krajiny. Problém je aj v tom, 
že veľmi málo mladých ľudí sa 
zaoberá problematikou  politiky 
a aj tí, čo volia, tak hlasujú na 
základe toho, čo počuli a nikto z 

nich sa ani len nezamyslí nad tým,  
komu  naozaj ide dať hlas. Nevedo-
mosť vie narobiť neplechy všade. 
„Najmúdrejší“ voliči sú typu : jeden 
hlas nič nezmení, bude ako bolo atď. 
A tam je ten problém našej spoloč-
nosti. A čo posledné voľby? Doposiaľ 
stáli na hlave štátu len muži a mys-
lím, že to chcelo zmenu. Žena môže 
byť prezidentkou rovnako ako muži, 
nezáleží na pohlaví. Žena možno 
premýšľa inak ako muž, žena vie dať 
niečo iné, ale dali sme šancu nie-
čomu novému a konečne niečomu 
inému, uvidíme, ako to dopadne ...

NIE JE NÁM TO 
JEDNO !!!

VYUŽIME  
SVOJE PRÁVO!  
POĎME VOLIŤ!
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